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Protokół nr 24/VII/2016 

z obrad XXIV sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie  

z dnia 24 maja 2016 roku 

Rozpoczęcie obrad  – godz. 13:00 

Zakończenie obrad – godz. 16:30 

 

Ad 1. Sprawy regulaminowe: 

 Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12. 

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński. 

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz 

Gminy Krystyna Stępniewska, Radca Prawny Marcin Skalski, Dyrektor GOKSiR Leszek 

Orczykowski, Kierownika GOPS Grażyna Wysiecka  oraz  Sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie. 

Przewodniczący Rady  przywitał wszystkich obecnych a następnie stwierdził prawomocność obrad. 

Stwierdził, na podstawie listy obecności, że brakuje Radnej Anny Stosio. 

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych. 

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu. 

 Zatwierdzenie porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad. 

Proponowany porządek obrad. 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z XXII i XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta o pracy między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 



 

  2 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości            

3 676 285,00 zł na sfinansowanie wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach 

gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2016  - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu w Trąbkach Wielkich – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem 

Gdańskim dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w 

Trąbkach”  – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości  zamiennej – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Warcz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości w obrębie geodezyjnym 

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Ełganowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Błotnia – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Drzewina – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Ełganowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia” Planów zróżnicowanego rozwoju publicznego transportu 

zbiorowego dla Gminy Trąbki Wielkie na lata 2016 – 2026” – referuje Pan Błażej Konkol Wójt 

Gminy; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla pedagoga, psychologa, logopedy i nauczyciela wspomagającego oraz warunków i trybu 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym 

wymiarze zajęć– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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19. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Kaczki na terenie Gminy Trąbki Wielkie w zakresie 

działki nr 132 w Kaczkach – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

20. Podjęcie w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego  fragmentu wsi Kleszczewo, obejmującego działkę nr 146/13, na terenie gminy 

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

21. Interpelacje i zapytania radnych; 

22. Wystąpienia sołtysów; 

23. Wolne wnioski.    

 

Przewodniczący Rady spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad. 

Wójt Gminy – zaproponował, aby punkt 11 proponowanego porządku obrad tj. podjęcie uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego nieruchomości położonej w 

obrębie geodezyjnym Trąbki Wielkie przełożyć na kolejną sesję Rady Gminy.  

 

Radna Wioleta Frydrych – zgłosiła wniosek o zdjęcie punktu 18 proponowanego porządku obrad 

tj. uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru zajęć 

dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla pedagoga, 

psychologa, logopedy i nauczyciela wspomagającego oraz warunków i trybu obniżek tygodniowego 

obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć.  

Powyższe uzasadniła koniecznością omówienia projektu tej uchwały na posiedzeniu komisji KOSiZ z 

uwagi na wątpliwości związane z tą uchwałą.  

  

Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że był tego samego zdania, ale dowiedział się, że 

weszła nowa ustawa o oświacie, która reguluje pewne sprawy. Nie podjęcie tej uchwały może  

skutkować ze szkodą dla nauczycieli. Zwrócił się do Wójta, aby wypowiedział się w tej kwestii.   

 

Wójt Gminy – zaproponował,  aby przedyskutować tę decyzję przy omawianiu tej uchwały. W 

informacji, która była radnym przedstawiana w ramach połączonych komisji stałych nie wzięto pod 

uwagę rozporządzenia ministerstwa edukacji z dnia 24 lipca 2015r., które od 1 stycznia br. 

wprowadza obowiązek nauczyciela wspomagającego. Różnica jest taka, że jeżeli rada nie podejmie 

tej uchwały, to  godziny są liczone ze stawki podstawowej, czyli 18 godzin, a jeżeli zostanie podjęta 

to z 26 godzin.  

 

Radna W. Frydrych – poprosiła o wgląd do w/w ustawy.  

Udostępniono radnej w/w rozporządzenie.  

Kolejno radna anulował swój wcześniejszy wniosek informując, że przeanalizuje ustawę i przy 

omawianiu uchwały podjęta zostanie decyzja.  
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Przewodniczący Rady Gminy – spytał, kto jest za zdjęciem punktu 11 z proponowanego porządku 

obrad.  

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.  

Głosowanie: 

Za     – 13 

Wstrzymało się    – 0  

Przeciw      – 1 

Rada Gminy większością głosów jest za wykreśleniem punkt 11 z proponowanego porządku 

obrad.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał proponowany porządek obrad z uwzględnioną zmianą: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

- Zatwierdzenie porządku obrad. 

- Przyjęcie protokołu z XXII i XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

2. Informacja Wójta o pracy między sesjami Rady Gminy; 

3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje  Zofia 

Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 - 

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy; 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 3 676 285,00 

zł na sfinansowanie wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach gminy oraz 

sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2016  - referuje  Zofia Gorzyńska 

Skarbnik Gminy; 

6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu w Trąbkach Wielkich – referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy; 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Powiatem Gdańskim 

dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w Trąbkach”  – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości  zamiennej – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczystego 

nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Warcz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości w obrębie geodezyjnym 

Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 
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12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Ełganowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Błotnia – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Drzewina – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w obrębie 

geodezyjnym Ełganowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia” Planów zróżnicowanego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla Gminy Trąbki Wielkie na lata 2016 – 2026” – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

17. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin 

zajęć dla pedagoga, psychologa, logopedy i nauczyciela wspomagającego oraz warunków i trybu 

obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczycieli zatrudnionych w pełnym 

wymiarze zajęć– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Kaczki na terenie Gminy Trąbki Wielkie w zakresie 

działki nr 132 w Kaczkach – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

19. Podjęcie w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  fragmentu wsi Kleszczewo, obejmującego działkę nr 146/13, 

na terenie gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

20. Interpelacje i zapytania radnych; 

21. Wystąpienia sołtysów; 

22. Wolne wnioski.    

 

Spytał, kto jest za przyjęciem w/w porządku obrad. 

W głosowaniu udział bierze 14  radnych. 

Głosowanie: 

     Za    –  14 

     Przeciw   –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad. 

 

 Przyjęcie protokołu z XXII i XXIII zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 
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Przewodniczący Rady  - poinformował, że do Biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu. Spytał, 

kto jest za przyjęciem protokołu z XXII i XXIII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Obecnych podczas głosowanie było 14 radnych. 

     Głosowanie: 

     Za    –   14 

     Przeciw   –    0 

     Wstrzymało się  –    0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XXII i XXIII zwyczajnej sesji 

Rady Gminy Trąbki Wielkie. 

Ad 2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy. 

Wójt Gminy Błażej Konkol przedstawił prace między sesjami. Poinformował, m.in., że 

uczestniczył: 

- w spotkaniu z mieszkańcem w sprawie planu zagospodarowania przestrzennego w Kleszczewie; 

- w spotkaniu dotyczącym powołania Rada Pożytku Publicznego; 

- w spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych z terenu gminy Trąbki Wielkie; 

- w spotkaniu z Radą Seniorów Gminy Trąbki Wielkie; 

- w zebraniach wiejskich dotyczących głównie zmiany funduszy sołeckiego; 

- w uroczystości 20 - lecia Fundacji „Pan Władek”; 

- w spotkaniu kół łowieckich z rolnikami w sprawie szkód wyrządzanych przez zwierzynę; 

- w uroczystościach obchodów „Dnia Flagi” w Szkole Podstawowej im. Tadeusza Kościuszki w 

Sobowidzu; 

- w uroczystościach „Dnia Strażaka” które odbyło się 3 maja 2016r. w Ełganowo dodatkowo 

uczestniczył w  obchodach wojewódzkich, które miały miejsce w Pruszczu Gdańskim; 

- w ostatnim posiedzeniu Gminnego Zarządu Straży Pożarnej; 

- w spotkaniu z Sołtysami z terenu Gminy Trąbki Wielkie; 

- w pikniku rodzinnym z okazji dnia godności osób niepełnosprawnych,  

- w dniu projektów Unii Europejskich, które odbyło się w Domachowie; 

- w posiedzeniach komisji Rady Gminy; 

- w spotkaniach w sprawie realizacji naszych inwestycji; 

- w delegacji w gminie partnerskiej UEHLFELD. Ustalono, że  w miesiącu lipcu br. do Gminy 

partnerskiej wyjedzie młodzież z terenu naszej Gminy.  

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie 

dziewięć. 
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Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do wystąpienia Wójta Gminy. Pytań nie 

zgłoszono. 

 

Ad 3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2016 - referuje  

Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy  – uzasadniła potrzebę podjęcia uchwały poprzez odczytanie 

treści uzasadnienia do uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było  14  radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    –  14 

     Przeciw  –   0 

               Wstrzymało się               –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/166/2016 w w/w sprawie. 

 

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na lata 2016-2030 -     

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – uzasadniła potrzebę podjęcia powyższej uchwały poprzez 

odczytanie uzasadnienia tej uchwały.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/167/2016 w w/w sprawie. 
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Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w wysokości 3 676 

285,00 zł na sfinansowanie wydatków nie znajdujących pokrycia w planowanych dochodach 

gminy oraz sfinansowanie planowanego deficytu w roku budżetowym 2016; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Pani Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy – poinformowała, że w budżecie na bieżący rok Gmina ma 

zaplanowane wydatki inwestycyjne. Żeby budżet się spoił, musi zostać podjęta odrębna uchwała. 

Inwestycje były zaplanowane w uchwale budżetowej na rok 2016.  

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/168/2016 w w/w sprawie. 
 

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie nadania imienia Przedszkolu w Trąbkach Wielkich – referuje 

Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy przed przystąpieniem do uzasadnienia potrzeby podjęcia powyższej uchwały 

zawnioskował o zmianę uchwały w paragrafie 2 – poprzez wykreślenie całego tego punktu.  

Radca Prawny Marcin Skalski – przyznał, że nie ma potrzeby, aby obecny zapis § 2 wpisywać w 

treści uchwały. Zapis tego paragrafu wynika  z samych przepisów ustawy w sprawie oświaty.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy  stwierdził, że skoro rada podejmuje uchwałę, nadaje jakieś 

zmiany, to w związku z tym powinien ktoś zostać zobowiązany do dokonania takich zmian. 

Radca Prawny Marcin Skalski – poinformował, że to podjęta uchwała zobowiązuje do dokonania 

takiej zmiany. 

Przewodniczący Rady  Gminy - kto jest za wykreśleniem punktu 2 z projektu uchwały.  

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych  

Za – wszyscy obecni. 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosu wykreśliła paragraf 2 z projektu uchwały.  

/zwrócono uwagę, że w związku z tą zmianą zmiana numeracji paragrafów/.  

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
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     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/169/2016 w w/w sprawie. 
 

Wójt Gminy – poinformował, że uroczyste nadanie imienia odbędzie się 2 czerwca 2016r. o godz. 9:00. 

Ad 7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy z Powiatem Gdańskim 

dotyczącego wspólnej realizacji zadania w zakresie kultury pod nazwą „Trąbki w Trąbkach”  – 

referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/170/2016 w w/w sprawie. 

 

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przyznanie nieruchomości  zamien-

nej – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że porozumienie 

z osobą prywatną było takie, że droga prywatna w miejscowym planie została zmieniona na 

drogę wewnętrzną i zgodnie z porozumieniem – po podjęciu tej uchwały - możemy tę przejętą 

nieruchomość zwrócić nie płacąc odszkodowania a lekko ją poszerzając.  

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Zwrócono uwagę, że w treści uchwały należy zmienić wyraz gmin – na gminy  

/do posiedzenia dołączył Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM/  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy  – prosi Wójta o powtórne wyjaśnienie potrzeby podjęcia 

tego projektu uchwały. 

Wójt Gminy – ponownie uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że w 

związku z tym, że Gmina zmieniła miejscowy plan z KDD na KDW i teraz w sposób nieod-

płatny oddajemy osobie prywatnej tę działkę. Działka ta, była tej osoby, ale z mocy prawa  w 
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związku z prawem miejscowym przeszła na rzecz Gminy i Gmina powinna wypłacić odszko-

dowanie. Odszkodowanie takie nie było wypłacone  i teraz oddajemy tę działkę z powrotem.  

 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/171/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Ad 9. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

obrębie geodezyjnym Sobowidz – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Wyjaśnił, że sprawa dotyczy 

sprzedaży lokalu położonego w Sobowidzu, ostatniego z 10 lokali, który pozostał Gminie w 

tym zasobie.  

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/172/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Ad 10. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa użytkowania wieczy-

stego nieruchomości położonej w obrębie geodezyjnym Warcz – referuje Pan Błażej Konkol 

Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały.  

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 
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     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/173/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował 10 minutową przerwę.   

Radni nie wnieśli sprzeciwu.  

Po przerwie. 

/Brak Radnego Jana Selki/. 

Obecnych 13 radnych.  

 

Ad 11. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zakup nieruchomości w obrębie geo-

dezyjnym Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że  odkupienie tej 

działki pozwoli na zorganizowanie parkingu a docelowo na działce sąsiednie będę proponował 

o zorganizowanie miejsc targowych. Prosi o podjęcie powyższej uchwały. 

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 13 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/174/2016 w w/w spra-

wie. 

/ do posiedzenia dołączył Radny Jan Selka/ 

 

Ad 12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

obrębie geodezyjnym Ełganowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że jest to budynek 

komunalny. Najemcy wystąpili z wnioskiem o jego wykupienie. Prosi o podjęcie uchwały. 

Radny Karol Kusaj – spytał, czy w przypadku rezygnacji obecnych najemców z wykupu całości 

tej nieruchomości, nadal będzie obowiązywało wykupienie tego budynku. 

Wójt Gminy – poinformował, że wniosek został złożonych przez tych Państwa i jeżeli Gmina 

potwierdzi, że mają wykupić a Ci Państwo odstąpią, to niestety, ale docelowo tracą zniżkę na 

wykup tej nieruchomości z gruntem.  
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Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było  14  radnych. 

 

      

Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/175/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Ad 13. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

obrębie geodezyjnym Błotnia – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – poinformował, że komisja na wczorajszym 

posiedzeniu połączonych komisji wspólnej była na tej działce i miało być sprawdzone w doku-

mentacji po co ta działka była wydzielona. 

Radna Mariola Łabędzka – poinformował, że najprawdopodobniej działkę tę wydzielono pod 

tereny zalewowe. 

Wójt Gminy – najprawdopodobniej właśnie taka była geneza powstania tej działki – wydziele-

nie jej pod teren zalewowy. 

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.  

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/176/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Ad 14. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

obrębie geodezyjnym Drzewina – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 
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Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Na działce tej są szamba jest tam 

oczyszczalnia biologiczna. Przetarg będzie 30 maja br., jest wpłacone wadium. Proszę o podję-

cie tej uchwały.   

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/177/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Ad 15. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej w 

obrębie geodezyjnym Ełganowo – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że dotyczy 

sprzedaży starej świetlicy w Ełganowie. Budynek jest w trudnym stanie technicznym, są sąsie-

dzi z jednej i drugiej stron. Na chwilę obecną nie jest w stanie stwierdzić jaka byłaby cena tego 

lokalu. 

Radny Karol Kusaj – spytał, czy jest tam jakikolwiek dojazd. 

Wójt Gminy – zwrócił uwagę, że Radny powinien dokładnie znać sytuacje jaka tam jest. Jest 

Radnym z tego okręgu. Dojścia z tyłu nie ma, jest to oddzielnie wydzielona działka. 

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której Wójt Gminy poinformował, że 

podział tego terenu jest jeszcze z poprzedniego systemu. W dalszej części dyskusji wspólnie 

ustalono, że dojazd do działki jest od strony głównej.  

 

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy są jeszcze jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.   

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/178/2016 w w/w spra-

wie. 
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Ad 16. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia” Planów zróżnicowanego rozwoju publicznego 

transportu zbiorowego dla Gminy Trąbki Wielkie na lata 2016 – 2026” – referuje Pan Błażej 

Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że zmiana podyk-

towana jest zmianą ustawy. Zrobione jest to po to, aby osoby podróżujące transportem zbioro-

wym, mające ulgi na przejazd, nadal posiadali prawo do ulg. Po wejściu w życie nowej ustawy 

w 2017r. jeżeli nie będziemy mieli takiej uchwały podjętej, to młodzież dojeżdżająca do szkół 

nie będzie miała ulg z tego tytułu.  

 

Przewodniczący Rady Gminy –spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/179/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Ad 17. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiaru zniżek tygodniowego obo-

wiązkowego wymiaru zajęć dla kadry kierowniczej, ustalenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć dla pedagoga, psychologa, logopedy i nauczyciela wspomagającego 

oraz warunków i trybu obniżek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin dla nauczy-

cieli zatrudnionych w pełnym wymiarze zajęć– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Podał, że w kwietniu 2014r. Rada 

Gminy Trąbki Wielkie podjęła dwie uchwały: Nr 33 i Nr 34. W uchwałach tych została okre-

ślona obowiązkowa ilość godzin pracy w placówkach oświatowych. Propozycja obecnej 

uchwały jest taka sama za wyjątkiem nauczyciela wspomagającego. Zmieniona ustawa o sys-

temie oświaty, która jest konsekwencją Rozporządzenia Ministra Oświaty z 24 lipca 2015r. na-

łożyła od 1 stycznia br. na Gminę obowiązek zatrudnienia nauczyciela wspomagającego w 

określonych sytuacjach. Do tej pory był to nauczyciel fakultatywny, czyli Gmina mogła, ale nie 

musiała zatrudniać takiego nauczyciela. Natomiast od 1 stycznia br. Gmina musi.  

Kolejno odczytał fragment rozporządzenia mówiący o uwarunkowaniach, które powodują, że 

Gmina ma obowiązek zatrudnić nauczyciela wspomagającego m.in. potrzeba zatrudnienia ta-

kiego nauczyciela jest wówczas, kiedy dziecko posiada orzeczenie o potrzebie kształcenia spe-

cjalnego  wydane ze względu na autyzm, aspergera lub niepełnosprawność sprężoną. Jeżeli 

dziecko posiada takie orzeczenie, to Gmina musi zatrudnić takiego nauczyciela. Propozycja 

jaką przedstawiamy w uchwale, to jest wymiar 26 godzin. Jeżeli liczba tych godzin nie będzie 

uchwałą podjęta, to stawkę godzinową takiego nauczyciela będzie się liczyć od stawki podsta-

wowej, czyli od 18 godz.  Natomiast jeżeli podjęta zostanie ta uchwała o 26 godzinach, to dla 

Gminy taka sytuacja jest dużo korzystniejsza. Poprzednio było ograniczenie osób niepełno-

sprawnych musiała być grupa od 3 – 5 osób niepełnosprawnych dopiero wtedy gmina musiała 
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dawać nauczyciela wspomagającego, natomiast teraz jest tak, że jak będzie już jedno dziecko 

niepełnosprawne, to gmina musi dać nauczyciela wspomagającego. 

Radna Wioleta Frydrych – zwróciła się  o wyjaśnienie  §5 uchwały. 

Wójt Gminy – wyjaśniając §5 uchwały, poinformował, że jeżeli nauczyciel wspomagający bę-

dzie miał kwalifikacje, aby prowadzić nauczanie indywidualne dla innego dziecka, to wówczas 

wójt może podjąć decyzję o obniżeniu z 26 godzin na 23. Pod koniec swojej wypowiedzi za-

znaczył, że wszystko to, o czym mówimy jest odzwierciedlone w arkuszy kalkulacyjnym.  

Przewodniczący Rady Gminy – spytał, czy obniżenie ilość godzin wpływa na obniżenie wyna-

grodzenia nauczyciela. 

Wójt Gminy – wyjaśnił, że wynagrodzenie jest to samo, tylko zostaną przesunięte godziny. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – zawnioskował, aby tę sprawę we wszystkich placówkach 

oświatowych na terenie gminy Trąbki Wielkie przeanalizować.  

Wójt Gminy – ponownie zwrócił uwagę, że to nie jest tak, że dyrektor placówki oświatowej 

weźmie sobie dzieci i nauczyciela wspomagającego. Muszą być spełnione odpowiednie uwa-

runkowania, musi być orzeczenie z poradni, które potwierdza,  że dziecko ma upośledzenie 

autystyczne w stopniu umiarkowanym. Bez takiego orzeczenia dyrektor nie może nic zrobić.  

Radna Wioleta Frydrych – spytała, co w przypadku jak jest wymagany asystent, czy pomoc 

nauczyciela a nie jest wymagany nauczyciel wspomagający. 

Wójt Gminy – poinformował, że w takim przypadku liczy się to inaczej. Asystent, czy pomoc 

nauczyciela jest oparty o inne przepisy. Można nawet zatrudnić taką osobę na umowę o pracę. 

Oczywiście wówczas kiedy jest uzasadniona taka potrzeba.   

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 13 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   1 

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XXIV/180/2016 w 

w/w sprawie. 

 

Ad 18. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowa-

nia Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Kaczki na terenie Gminy Trąbki Wielkie w za-

kresie działki nr 132 w Kaczkach – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Wyjaśnił, że jest to uchwała koń-

cząca procedurę uchwalenia zmiany miejscowego palny zagospodarowania przestrzennego w 

miejscowości Kaczki na wniosek mieszkańca Gminy.  

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było  14  radnych. 
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     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/181/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Ad 19. Podjęcie w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zago-

spodarowania przestrzennego  fragmentu wsi Kleszczewo, obejmującego działkę nr 146/13, 

na terenie gminy Trąbki Wielkie – referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy; 

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ 

Wójt Gminy uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Gminy zwrócił uwagę na zapis daty wcześniej podjętej uchwały o 

planie zagospodarowania przestrzennego - w uchwale powołujemy się na rok 2004, należy 

sprawdzić, czy nie powinien być to inny rok. Jeżeli będzie wymagana zmiana, to prośba o na-

niesienie tej zmiany.  

Spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono. 

Następnie odczytano treść uchwały. 

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały. 

Obecnych podczas głosowania było  14  radnych. 

 

     Głosowanie: 

     Za    – 14 

     Przeciw  –   0 

     Wstrzymało się  –   0 

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XXIV/182/2016 w w/w spra-

wie. 

 

Ad 20. Interpelacje i zapytania radnych; 
Przewodniczący Rady Gminy  poinformował, że do Biura Rady od ostatniej sesji nie wpłynęły 

interpelacje Radnych.  Kolejno spytał, czy radni maja jakieś zapytania. 

Radny Adam Zarzycki – poinformował, że ma kilka spraw do przekazania: 

 Pierwsza sprawa dotyczyła znaków informacyjnych. Radny zgłosił, że  jadąc do Łaguszewa 

są tablice informacyjne miejscowości. Tablice te powinny zostać wymienione.  

 Druga sprawa dotyczyła zwężonego odcinka drogi. Radny poinformował, że jadąc do 

Łaguszewa są odcinki drogi zwężonej. Część tych odcinków można odsypać, dzięki czemu  

droga byłaby poszerzona. 
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 Kolejno nawiązał do planowanego remontu drogi w całej miejscowości Trąbki Małe. 

Poinformował, że mieszkańcy zgłaszają, że jeden z mieszkańców nie jest podłączony do 

instalacji kanalizacyjnej. Chodzi o budynek byłego sołtysa wsi. Zwrócił uwagę, że drogę 

będziemy robili na lata i należy ten temat uporządkować. Na koniec swojej wypowiedzi 

zwracając się do Sołtysa Pana Jerzego Gębury spytał, co w tej sprawie ma przekazać 

mieszkańcom.  

Sołtys wsi Kaczek – poinformował, że nieruchomość oddał  w dzierżawę synowi i to on 

powinien  zrobić przyłącze kanalizacyjne. Zwrócił uwagę, że  nic wspólnego z tym już nie 

mam. Figuruje tam Pan Wiesław G. Na koniec swojej wypowiedzi zadeklarował, że zanim    

dopilnuje tego, że jak droga będzie zrobiona, to budynek ten będzie podłączony do instalacji 

kanalizacyjnej.  

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że jest to jasna deklaracja Pana Sołtysa. 

 Radny Adam Zarzycki  poinformował, że na zebraniu wiejskim w Kaczkach Sołtys Kaczek 

deklarował mieszkańcom chęć przekazania działki 10 arowej na poczet budowy świetlicy 

wiejskiej. Ponownie kierując pytanie do Sołtysa wsi Kaczki spytał, czy ta deklaracja jest 

nadal aktualna. 

Pan Jerzy Gębura Sołtys wsi Kaczek – poinformował, że Wójt Gminy na ten temat wszystko 

wie. Termin wizji lokalnej wyznaczony jest na dzień 15 maja br. Po tym terminie jest 

spotkanie z Radą Sołecką.    

Wójt Gminy – przyznał, że były rozmowy z Panem Sołtysem na ten temat. Dodał, że cały 

czas motywuje Pana Sołtysa do przekazania tej działki. Rzeczywiście Pan Sołtys mówił o 

rozmowie z Panem Walczakiem na temat zakupu gruntu – na jakim etapie to jest nie jestem 

w stanie tego powiedzieć. Termin spotkania z Radą Sołecką rzeczywiście jest wyznaczony 

na dzień 15 czerwca 2016r.  

Kolejno nastąpiła wymiana zdań między Radnym a Sołtysem w sprawie przekazania działki.  

 Kierownik Karol Kozak – nawiązując do sprawy niepodłączenia się budynku sołtysa do 

kanalizacji poinformował, że wysyłał do Pana Wiesława G. pisma oraz prowadził 

telefoniczne rozmowy w sprawie obowiązku podłączenia się do instalacji. Pan Wiesław G. 

prosił o pokazanie studzienki, do której ma się podłączyć. Studzienka ta została temu panu 

pokazana. Kierownik ma nadzieję, że w najbliższym czasie Pan Wiesław G. dopilnuje tego 

i się podłączy.  

 Radny Adam Zarzycki – poinformował, że mieszkańcy Gołębiewa „cegielni” kierują 

podziękowanie za remont drogi i budowę chodnika.  Kieruje również podziękowanie do 

Pana Kierownika za wykonanie prac jesiennych przy ul. Parkowej.  
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 Wójt Gminy – poinformował, że są oszczędności po przetargowe i prawdopodobnie zostanie 

jeszcze zrobiony odcinek chodnika w Kłodawie i odcinek drogi powiatowej w Sobowidzu. 

W dniu jutrzejszym odbędzie się w tej sprawie spotkanie.  

 Radny A. Klonoski – poruszył temat złego stanu technicznego dróg powiatowych. Pierwszej 

drogi : Zaskoczyn – Domachowo. Zgłosił, że droga ta jest w ogóle nie przejezdna.  

Druga nieprzejezdna droga, to droga w Błotni prowadząca na Pszczółek. Na drodze tej  są 

tak duże uskoki, że zirytowany mieszkaniec nie mogąc nią przejechać podjechał za kilka 

godzin z kilofem i kilkanaście  kamieni wyciągnął z tej drogi. Nie wiemy co się stanie jak 

spadnie deszcz.  Zwrócił się do Przewodniczącego Rady Gminy o interwencję w tej sprawie 

w powiecie Gdańskim. Kolejna sprawa dotyczy „500+”. Radny w swej wypowiedzi 

stwierdził, że na terenie Gminy dochodzi do dużych nadużyć tych środków. W niektórych 

rodzinach dzieci jak chodzili zaniedbane tak nadal chodzą. Rodzice przeznaczają te 

pieniądze na co innego. Spytał, czy jesteśmy to w jakiś sposób monitować, ukrócić.  

Przewodniczący Rady Gminy – to należy zgłosić do GOPSU. 

Wójt Gminy – poinformował, że jeżeli jest taka informacja, to należy to zgłaszać do Wójta 

Gminy, czy do GOPSu w Trąbkach Wielkich. Zostanie przeprowadzona kontrola. Jeżeli 

chodzi o remont dróg powiatowych, to mamy plan wykonywania tych dróg. Droga o której 

radny mówi jest zaplanowana na przyszły rok. Realizacje remontów dróg są rozłożone. 

Sukcesywnie są one naprawiane.   

 Radny K. Kusaj – poinformował, że zgłaszają się rolnicy z problemem, że nie otrzymują 

druczków z KRUZu . W sprawie tej kierują indywidualnie  skargi do KRUZu, ale otrzymują 

informacje, że druki są wysyłane, ale pośrednik nie dostarcza druków.  

Wójt Gminy – poinformował, że Gmina nie ma wpływu na to, ale można wystosować pismo 

do Impostu i do Poczty Polskiej z informacją, że mamy skargi mieszkańców. Jaki będzie 

tego skutek, to trudno określić.  

 Radny Jan Selka – skierował pytanie do Kierownika ZGKiM – spytał na jakim etapie jest 

rozwiązany problem wody. Stwierdził, że od poprzedniego zgłoszenia nic w tej sprawie się 

nie poprawiło. Zaznaczył, że osobiście jestem za tym, aby w 3 – 4 punktach coś wkręcić, 

założyć manometry do sprawdzenia ciśnienia, aby  wyegzekwować od mieszkańców, gdzie  

woda ubywa. Uważa, że można sprawdzić ciśnienie.  

Pan Karol Kozak – Wiem, że sytuacja z ciśnieniem wody się znacznie poprawiła. Żałuję, że 

dzisiaj nie uwzględniono na sesji zarządzenia Wójta Gminy w sprawie ograniczenia zużycia 

wody. Pobór wody jest straszny. Obecnie działają dwie pompy na ujęciu w Ełganowie i 

Trąbkach Małych. Gdy normalnie rozbiór jest w granicach 7-8m na godzinę to w zasadzie 

od godzin południowych na Trąbki Małe – Kłodawa jest ponad 30m/h. Nikt w stanie nie jest 
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tego zapewnić. Przypuszczam, że Zła Wieś przy takim poborze ma problem z woda. Ludzie 

leją wodę na potęgę. Uważam, że powinno się tego egzekwować. Musi zostać wydane przez 

Wójta Gminy nowe zarządzenie o ograniczeniu poboru wody.  

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat, nie można patrzeć tak, że należy dać tyle wody, 

ile ludzie potrzebują. Są różne apele, prośby, groźby  o racjonalne gospodarowanie wody. 

Nie jest winą awarii, jakiegoś wycieku niekontrolowanego brak wody. Aby ustalić, 

sprawdzić gzie jest największy pobór wody to należałoby nad każdym rozgałęzieniem 

wstawić manometr. Założenie manometru nie jest takim prostym sposobem, należy postawić 

studnie, aby go odczytać.  

Radny Jan Selka – nie zgodził się z powyższym. Stwierdził, że możne założyć manometry 

bez stawiania studni, w bardzo prosty sposób i przy bardzo niskich kosztach. Jest to kwestia 

założenia trójnika i manometru. Oświadczył, że znajdzie punkty, gdzie te manometry 

założyć. Stwierdził, że mieszkańcy wyrażą na to zgodę. Będą one widoczne nawet z drogi.  

Wiceprzewodniczący Rady Gminy – poruszył temat kodów pocztowych. Warto pomyśleć, 

porozmawiać jak rozwiązać problem dotyczący posługiwania się kodem pocztowym gdzie 

poczty zostały zlikwidowanie. Obecnie korzystamy z jednego kodu pocztowego w Trąbkach 

Wielkich. We wioskach ulice się powtarzają i jeżeli ktoś z Polski wbije w DPS kod pocztowy 

to wiedzie do pierwszej najbliższej wioski.  

Wójt Gminy – Generalnie jest tak, że w DPS można znaleźć miejscowości po kodzie. Jeżeli 

jeden kod przypisany jest do kilku miejscowości to wówczas DPS podaje te miejscowości i 

należy wybrać właściwa.  

Ad 22. Wystąpienia sołtysów; 

 Pan Jerzy Gębura Sołtys wsi Kaczki – poinformował, że mieszkańcy zgłaszają, aby dokoń-

czono oświetlenie od strony Ul. Parkowej i od strony Pana Wojtyńskiego i Pana Sobczaka.  

 

Ad 22. Wolne wnioski.    

 Radny Michał Studziński – wnioskuje, aby do uchwał do której są załączone mapy była dołączona 

jeszcze mapa bardziej szczegółową, sytuacyjną.  

 Radny Jan Selka – poinformował, że na ul. Gdańskiej są zaplanowane dwa punkty oświetleniowe 

zatwierdzone na zebraniu wiejskim. Spytał, czy na kolejnym zebraniu wiejskich mieszkańcy mogą 

wybrać inne miejsca.  

 Wójt Gminy – poinformował, że  chciałby środki te skonsumować na ten cel  na całej drodze 

gminnej.  
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 Radna M. Łabędzka – przypomniała członkom komisji ROŚiSS, że komisja wizję lokalną żwirowni 

znajdujących się na terenie Gminy Trąbki Wielkie dokonuje dnia 30 maja 2016r.  Kieruje prośbę 

do członków komisji o punktualność.  

 Radny Jan Selka –poruszył temat braku znaku D-5 Pierwszeństwo na zwężonym odcinku drogi 

w Trąbkach Wielkich na ul. Parkowej. Stwierdził, że znak ten powinien zostać usytuowany na 

wysokości  sklepu znajdującego się a tej ulicy. Informowałby  kierowców, że samochody  jadące 

od strony przedszkola mają pierwszeństwo. Odcinek tej drogi jest zwężony.  

Przewodniczący Rady Gminy – stwierdził, że sprawa ta zostanie  przeanalizowana przez ZGKiM 

w Trąbkach Wielkich. Informacja co zostało w tej kwestii ustalone zostanie przekazana radnym.  

 Wójt Gminy – poinformował, że Marszalek Województwa wykreślił kopalnię z Ełganowa jako 

kopalnię Kruszywa. Zaznaczył, że dla Gminy nie do końca jest to dobre rozwiązanie. Powoduje to, 

że inne instytucje nie będą się tym interesować.   

Wywiązała się dyskusja na powyższy temat w trakcie której Wójt Gminy poinformował, że teraz 

należy trzymać się decyzji Marszalka, czyli tego, że to co ma wywieźć Wojewoda to powinno 

zostać wywiezione.  

Radny Karol Kusaj – zgłosił, że stopniowo na tej żwirowni robi się wysypisko śmieci.  

Wójt Gminy – Poinformował, że firma na nic nie reaguje, Gmina musi to zrobić na własne koszt. 

Później może dążyć do zwrotu kosztów za wykonanie zastępcze.  

Wywiązała się dalsza część dyskusja w sprawie żwirowni w Ełganowie. W trakcie tej dyskusji 

poruszono problem składowanych tam śmieci.  Wójt Gminy zaproponował, że może ponowić pisma 

tylko nie wiem gdzie, bo sprawa jest w Naczelnym Sądzie Administracyjnym. Kolejno zwrócił uwagę, 

aby komisja przy dokonywaniu tam wizji lokalnej zwracała na takie rzeczy uwagę. 

Radna M. Łabędzka – Przewodnicząca Komisji ROŚiSS poinformowała, że komisja za każdym razem 

zwraca uwagę na takie rzeczy.  Pracownik Urzędu Gminy Pani Wioleta Wrona również monitowała, 

zgłaszała to na prokuraturę i nic się w tej kwestii nie dzieje.  

Radny Jan Selka – Spytał, na jakim etapie jest postępowanie w sprawie żwirowni w Czerniewie. Radny 

wie, że jest zmiana właściciela, koncesja nie wygasła, ale co dalej.  

Wójt Gminy – poinformował, że jest to w trakcie wydania decyzji środowiskowej. 

Radny Jan Selka – mieszkańcy monitują że właściciele chcą zrobić ruch jednokierunkowy.  Proszę, aby 

przekazać informację jak coś więcej będzie wiadomo z zarządcą drogi.  

Wójt Gminy – zadeklarował, że jak będzie informacja konkretna, to zostanie to przekazane.  
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Przewodniczący Rady Gminy – poinformował, że rozmawiał z przedstawicielem firmy. Firma chce 

zaprezentować budowę dróg w oparciu o technologię betonową. Zaproponował, aby spotkać się w 

ramach posiedzenie komisji ekonomicznej. Firma chce nam zaprezentować budowę drogi cementowej. 

Po ustaleniu szczegółów spotkania, informacja zostanie Radnym przekazana. Kolejno spytał czy w 

ramach wolnych wniosków są jeszcze jakieś zapytania. Z uwagi, na brak pytań Przewodniczący Rady 

gminy zamknął XXIV Sesję Zwyczajną rady Gminy i podziękował wszystkim za czynny udział.  

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

Katarzyna Czyż             Zbigniew Leszczyński  

 

 

 

Załączniki: 

1. Lista obecności radnych, sołtysów, 

2. Porządek sesji 

3. Uchwały podjęte na sesji – nr XXIV/166/2016- XXIV182/2016 


